



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Pappasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

March 13, 2020

Dear WCS Community,

The Governor's recommendation to close all schools has generated a lot of questions about many things.

Given the number of questions, the district has made some initial decisions that affect our students and families.

1. Spring Break will remain the same, which puts a tentative return date of Tuesday, April 14, 2020.
2. We are working on a plan to provide food to our families and to deep clean our schools, facilities, and buses.
3. Next Tuesday, March 17, 2020, we will launch an informational web page that will address a range of issues such as instruction for your children, how to access food, updates on the coronavirus, and other support issues.

Please know these are unprecedented times and things are changing rapidly. I want each of you to know that the health and well-being of you and your children are our highest priority.

We will do our best to adapt and get through this difficult time.

Sincerely,

Robert D. Livernois
Superintendent

13 مارس 2020

عزيزي المجتمع WCS،

وقد أثارَت توصية الحاكم بإغلاق جميع المدارس الكثير من الأسئلة بشأن أشياء كثيرة.

وبالنظر إلى عدد الأسئلة، اتخذت المنطقة بعض القرارات الأولية التي تؤثر على طلابنا وعائلاتنا.

1. عطلة الربيع ستبقى هي نفسها، مما يضع تاريخ عودة مبدئيّة يوم الثلاثاء 14 أبريل 2020.
 2. نحن نعمل على خطة لتوفير الغذاء لعائلاتنا وتنظيف مدارسنا ومرافقنا وحافلاتنا بشكل عميق.
 3. يوم الثلاثاء القادم، 17 مارس 2020، سنقوم بإطلاق صفحة ويب إعلامية من شأنها أن تعالج مجموعة من القضايا مثل تعليم أطفالك، وكيفية الوصول إلى الغذاء، والتحديثات على الفيروس التاجي، وقضايا الدعم الأخرى.
- يرجى معرفة هذه هي أوقات لم يسبق لها مثيل والأمور تتغير بسرعة. أريد من كل واحد منكم أن يعرف أن صحة ورفاهية لكم ولأطفالك هي أولويتنا القصوى.
- وسوف نفعل ما بوسعنا للتكيف واجتياز هذا الوقت العصيب.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا

المشرف